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Szonowny Pan

Morek Wojtkowski

Prezydent m, Wloclowka

W zwiqzku z otrzymanym projektem budietu miasto Wloclawek no 20J.9r oraz
zloionym w dniu 25.09.2018r prze zemnie w imieniu mieszkahc6w wnioskiem o :

,,Przebudowanie -przelo2enie czqici chodnika ul. Zbiegniewskiej z odpowiednim
spadkiem-pochyleniem no odcinku od sknyiowanio ul. Wiejskiej prawa strono-
sygnolizacjo lwietlno w kierunku ul. Konopnickiej.,,

uprzejmie proszq o udzielenie informocji:

1.Czy w kwocie wydatk6w bieiqcych zoplanowonej w wysokoici 11 127 067 zt w dziole 600
rozdzial 60015,60016,60a17 lub w innych pozycjoch wydotk6w projektu budietu miasto 2019
roku uwzglqdniono zostalo w/w pro3bo mieszkoric6w- gospodorstw domowych ulicy
Zbi eg ni ews ki ej i Wi ej ski ej.

Uwozam, )e jest to nieduiy wydotek, kt6ry poprowio zomieszkiwonie ifunkcjonowanie a

zorozem wyeliminowonie zolewonio nieruchomoSci ipowinien byc uwzglqdniony.

Przypomnq Ponu Prezydentowi 2e w dotychczasowej korespondencji /pismo
1.OOO3.71.2018 ,UlD:378 6i0 z dnia 23.08.2018 r./ zopewnil pon mieszkoric'w i mnie , ie
uwzglqdni w/w proibq o wykononie tegoi zodonio w przygotowywonym projekcie bud2etu
miosto Wloclowek 2019 roku tym bardziei, ie wina leiy po stronie miosta-czqit chodniko z
n ie prowidlowym s po d kie m i pochy I e ni e m.

Rowniei w/w zadnie zgloszone byly przez mieszkohcow podczos spotkanio pana

Prezydenta z mieszkohcomi Osiedla poludnie w dniu 16.05.20L7 roku i ponownie
przedstawione w nostQpnym roku w dniu 78.04.20J.8roku podczos spotkonio z mieszkahcami
osiedlo Poludnie.

Z uwogi, ie w nojbli2szy czosie bgdziemy procedowat nod uchwoleniem budietu
miosto Wloclowko 2019r proszq o udzielenie odpowiedzi, ktorq przekoie mieszkohcom.

Z powa,aniem


